
7  NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
El Sr. Alcalde respon que això ja es fa però que les administracions no estan en 
disposició, en estos moments, per a donar subvencions.

El Sr. Viol comenta que la baixada de sous ha estat imposada pel govern central 
i la Generalitat per a tots els funcionaris, i li comenta al Sr. Zaragozá Muñoz que 
ja que li pareix  poc el pressupost d’inversions  hauria d’explicar quines han estat 
les retallades en inversions que ha fet la Generalitat com el projecte de Mundo 
Ilusión, projectes de Calatrava, etc, i que totes les administracions retallen el 
que poden perquè la cosa està malament, que el pressupost és un pressupost 
realista.

El Sr. Zaragozà diu que la Generalitat retalle perquè el govern central no reconeix 
tots els habitants que hi ha a la Comunitat, però que a les Coves cal remuntar-se 
a al 1991 per a veure una xifra igual d’inversions.

El Sr. Alcalde diu que al Sr. Zaragozà li agrade fer demagògia, que ningú sap 
encara quan finalitzarà la crisis i que el JNP no ha parat ni pararà en buscar 
ajudes i subvencions.

3er. RESOLUCIÓ DE RECLAmACIONS pER CONTRIBUCIONS ESpECI-
ALS pER RAÓ DE L’ExECUCIÓ L’OBRA  ABASTImENT D’AIGUA pOTA-
BLE (BULEVARD). S’adona al ple de les següents reclamacions presentades 
per liquidació de quotes de contribucions especials per l’obra ABASTIMENT 
D’AIGUA POTABLE (BULEVARD):

Vicenta Puig Torres i Vicente Beltrán Centelles, es proposa desestimar-les se-
gons l’informe del tècnic municipal. 

Sotmesa la proposta  a votació s’aprova per  per cinc vots a favor, del Sr. Alcalde 
i el Grup JNP, i quatre abstencions, del Grup Popular

El portaveu del grup Popular Sr. Zaragozà Muñoz diu que el seu grup no està 
conforme amb la imposició de contribucions, i com ho fa fet el JNP cadascú té 
la seua responsabilitat.
El Sr. Viol comenta que tornar a discutir sobre aquest tema és repetitiu  i que el  
JNP  a fet les coses en responsabilitat.

4t.  RESOLUCIÓ DE RECLAmACIONS pER CONTRIBUCIONS ESpECI-
ALS pER RAÓ DE L’ExECUCIÓ L’OBRA  REpOSICIÓ DE SERVEIS EN 
CARRERS DEL CASC ANTIC. S’adona al ple de les següents reclamacions 
presentades per liquidació de quotes de contribucions especials per l’obra RE-
POSICIÓ DE SERVEIS EN CARRERS DEL CASC ANTIC:

1/ Reclamació de Mª. Carmen Valero Balaguer, es proposa estimar-la segon 
l’informe del tècnic municipal.

2/ Recurs de reposició de  de Mª. Teresa Adell Vidal,  es proposa desestimar-lo 
segon l’informe del tècnic municipal.

Sotmessa la proposta  a votació s’aprova per  per cinc vots a favor, del Sr. Alcal-
de i el Grup JNP, i quatre abstencions, del grup Popular.

El portaveu del grup Popular Sr. Zaragozà Muñoz diu que el Sr. Viol vol confon-
dre a la gent ja que no és el mateix urbanitzar de nou que  ampliar servicis.

El Sr. Viol comenta que el qui vol confondre és el Sr. Zaragozà Muñoz, que la 
postura del grup Popular i la del JNP son postures diferents i que ell pensa que 
si que hi ha una revalorització clara en  les finques situades als carrers que s’han 
arreglat i per tant es pot aplicar la contribució especial. El Sr. Viol li  pregunta al 
Sr. Zaragozá Muñoz si pot explicar com es va fer la valoració de carret Terol per 

poder passar contribucions especials.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que això els que ho poden dir són els tècnics.

El Sr. Viol diu que els tècnics mai els ho han pogut aclarir.

El Sr. Viol demana que conste en acta que a efectes de passar contribucions 
especials al Carrer Desemparats, no s’ha considerat carrer el Camí  Nou i que 
als veïns i veïnes del C/Desamparat se’ls ha tingut en compte, per als càlculs de 
la contribució especial, la superfície cadastral total de la finca. Pel que fa a les 
formules utilitzades s’han aplicat les mateixes que als altres carrers arreglats. 

5é.  ApROVACIÓ DEFINITIVA DE QUOTES DE CONTRIBUCIONS ESpE-
CIALS  pER RAÓ DE L’ExECUCIÓ L’OBRA  REpOSICIÓ DE SERVEIS EN 
CARRERS DEL CASC ANTIC. - S’adone al ple que en la tramitació de l’ex-
pedient s’han observat que en la primera relació d’afectats que es va aprovar, 
s’havien omès tres contribuents, i per això ara a l’incrementar-se el nombre de 
contribuents baixara en una petita quantitat la quota dels demés veïns i veïnes.

Es proposa l’aprovació de la nova relació d’afectats que conste a l’expedient i 
s’eleva a definitiva.

Sotmessa la proposta  a votació s’aprova per  per cinc vots a favor, del Sr. Alcal-
de i el Grup JNP, i quatre abstencions, del grup popular.

El Sr. Zaragozà diu que al seu grup li pareix bé la baixa de les quotes però no el 
pagament de contribucions.

6é. ApROVACIÓ DE REGLAmENT DE REGIm INTERNE DE LA LUDOTE-
CA mUNICIpAL. La Sra. Montull Rodrigo adone al ple del reglament redactat 
per a regular el règim de la ludoteca per a establir normes que regulen la con-
vivència  del centre i per a facilitar les relacions entre el personal del centre, els 
pares o tutors i l’ajuntament, que és el titular del servei.

Sotmès a votació, per cinc vots a favor, del Sr. Alcalde i el Grup JNP, i quatre en 
contra, del grup popular, s’acorda:

1/ Aprovar el Reglament de Règim Interne de la Ludoteca Municipal.
2/ Exposar  al  públic este acord per mitjà d’edictes en el tauler d’anuncis i en 
el Butlletí Oficial de la Província, pel termini de trenta dies hàbils, a comptar del 
següent al de la publicació en este, a efectes que els interessats puguen exami-
nar-ho i presentar les reclamacions que estimen oportunes.
3/  Que  en  el cas que no  es  presentaren reclamacions  en  tal  termini, el Re-
glament es considerarà  aprovat  definitivament, i es procedisca a la publicació 
de l’acord d’aprovació definitiva.

La Sra. Orient diu que hi ha coses exagerades.

La Sra. Montull diu que aquest reglament s’ha consensuat en mares/pares i 
treballadores de la ludoteca i contribuirà al bon funcionament d’este servei.

La Sra. Orient diu que en alguns aspectes és molt restrictiu.

La Sra. Montull comenta que en els reglaments de ludoteques que s’han con-
sultat les restriccions encara eren més grans i que en este s’ha intentat que les 
restriccions siguen les mínimes.

7é. pROpOSTA D’ACORD REFERENT A LA RECEpCIÓ DE LA SENYAL 
DE TV3. La Sra. Montull Rodrigo adone al Ple de la següent proposta d’acord:


